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Kildegårdskolens - Skolebestyrelsesmøde

Mødeindkaldelse Dato: 20. august Tid: 17:00-20:00

Mødested, afd.

Forplejning Skolen

Skolebestyrelsens
medlemmer:

Marie Topp, Lisbeth Hædersdal, Camilla Tvernø, Knud Frederiksen, Janne Petersson,
Niels Egebjerg, Maria Jakobsen, Pia Larsen, Rune Barslund

Kommunalbestyrelsens
repræsentant

Hanne Bjørn

Tilstede
Hanne Bjørn, Marie Topp, Lisbeth Hædersdal, Camilla Tvernø, Knud Frederiksen, Janne
Petersson, Niels Egebjerg,Pia Larsen, Rune Barslund

Afbud Maria , Mille Birkebæk

Ikke meldt afbud

Referent Jonas Skjødt/Persheng Jamour

Ordstyrer Marie

Indbudte

Dagsorden
1. Kl. 17:00 Sommerkur 2

2. Kl. 18:00 Godkendelse af referat fra seneste møde, samt godkendelse af mødeleder og ordstyrer 2

3. Kl. 18.05 Aftale om video efter mødet + hvem der opsummere aktioner 2

4. Kl. 18:05 Meddelelser 2

5. Kl. 18:30 Høringssvar vedr. ændringsforslag til styrelsesvedtægt 2

6. Kl. 18:50 Opsamling på diverse 3

7. Kl. 19:20 Årshjul 3

8. Kl. 19:45 Indkomne forslag 4

9. Justeringer i interne arbejdsgange i bestyrelsen 4

10. Næste møde d. 25. september 4

11. Evt. 4
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1. Kl. 17:00 Sommerkur

Vi spiser sammen og siger god sommer - bestyrelse og administration

2. Kl. 18:00 Godkendelse af referat fra seneste møde, samt godkendelse af
mødeleder og ordstyrer

Godkendt

3. Kl. 18.05 Aftale om video efter mødet + hvem der opsummerer aktioner

Lisbeth og Marie

4. Kl. 18:05 Meddelelser

Elevråd

Elevrådsvalg 2. september 2024

Medarbejderrepræsentanter

- Vi har travlt i august, der er meget der skal på plads. Mange har fået nye opgaver, klasse og teams.
- Der er ny energi og ingen opsigelser, det er dejligt, at folk gerne vil være her.
- Der er kommet ro på skolen. Samarbejdet mellem TR og ledelse fungerer meget godt.

Ledelse

- Vi kan i ledelsen også mærke ro både blandt ledelse og medarbejdere
- Vedligeholdelsesbudget, der blev besluttet ifbm budget 24 er vi gået igang med at bruge. Vi har fået malet

udskolingsarealet og der er kommet et bordtennisbord. Der er andre små opgaver både på Øst og Vest, som
vi er i gang med.

- Vi har haft en enkelt ansættelse i Plusklassen samt en ressourcepædagog til udskoling. Ressourcepædagogen i
udskoling skal starte vores morgenmadordning , udover har hun inklusionsopgaver i forskellige klasser.

- Vi har fået en Nest-klasse mere på vest.
- Vi har fokus på driftsmidlerne i skolens økonomi.
- Udskoling starter på MOT, derfor er der nogle lærere, som går på uddannelse i september.

Bestyrelsesformand

- 4 deltager på seminaret på mandag (d. 26. august 2024).
- Der er et "sammen om skolen’’ møde den 3.september. Ledelsen skriver ud til kontaktforældrene.

Skoleråd

- Mødet bliver afholdt den 12. september.
- Niels deltager den 12. september i stedet for Camilla.

Sammen om Skolen

- Se bilag

Andet
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5. Kl. 18:30 Høringssvar vedr. ændringsforslag til styrelsesvedtægt

Ansvarlig: Knud, Niels, Marie

Baggrund:

Kommunalbestyrelsen har med budgetaftalen for 2024 ønsket at gennemføre en

frisættelse af skolerne. Sammen om Skolen har efterfølgende drøftet frisættelse af folkeskolerne og har

besluttet at indstille til kommunalbestyrelsen, at styrelsesvedtægten revideres på

en række områder, med henblik på at skabe større decentralt råderum. Disse

ændringer er efterfølgende blevet drøftet og anbefalet i Skolerådet den 14. marts

2024. Procedure for ændringerne og godkendelsen:

● Forslaget udsendes til udtalelse i skolebestyrelserne den 30. maj 2024.
● Forslaget behandles på møde i Skolerådet den 6. juni 2024.
● Deadline for indsendelse af udtalelser er den 16. september 2024.
● Forslaget behandles på møde i Børne- og Uddannelsesudvalget den 29. oktober 2024.
● Forslaget behandles på møde i kommunalbestyrelsen den 13. november 2024.

Formål:

Skolebestyrelsen drøfter og godkende høringssvaret

Bilag:

Høringsbrev.pdf

Høringssvar vedr. forslag til ændringer i styrelsesvedtægten for Herlevs skoler

Forslag til ændringer i styrelsesvedtægt for Herlev Kommunes skoler - med bemærkninger.docx

Referat:

Høringssvar udarbejdet

6. Kl. 18:50 Opsamling på diverse

Ansvarlig:

Marie, Camilla og Jonas

Baggrund:

Bestyrelsen har som altid en del ting at samle op på i starten af skoleåret, herunder deltagelse på forældremøder,
arbejdsdag mv.

Formål:
Bestyrelsen gør status på planlægningen af følgende ting, der skal ske de kommende måneder.

- Arbejdsdagen lørdag d. 28. September
- Hvem gør hvad?
- Hvordan får vi skabt fælles ansvar på tværs af årgange/afdelinger for hhv. medarbejdere, forældre og

elever?
- Deltagelse på forældremøder
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https://drive.google.com/file/d/11KbItx4M9WUIHfHnhydQCBIC-IfE8iaH/view?usp=drive_link
https://docs.google.com/document/d/1RpmROdwIn9vypuyg41Gc2aGCoGIGTAQ-o7n8h13XiE4/edit?usp=drive_link
https://docs.google.com/document/d/1SjNoEI4S6yyB2IWHBYLiQpM5MVyZRSHh/edit?usp=drive_link&ouid=100587406169639633172&rtpof=true&sd=true


- Bestyrelsen deltager i år på forældremøder på hhv. 0., 4. og 7. årgang - de starter samlet på årgangen
for hver matrikel, dvs. der er 5 møder i alt. Ledelsen medbringer datoerne til bestyrelsesmødet, så
forældrerepræsentanterne kan fordele dem mellem sig.

- Kommunikation om det opdaterede princip for Lejrskoler
- Hvad er kommunikeret ud til medarbejderne?
- Hvordan kommunikerer vi det ud til forældrene?

Bilag:

Referat:

Forældremøder:

- Marie sender listen over, hvem fra bestyrelsen deltager i forældremøderne på hhv. 0., 4. og 7. årgang
Kommunikation om det opdaterede princip for Lejrskoler

Det er kommunikeret ud til alle under et fællesmøde og det er også kommunikeret til årgangs
koordinatorerne, så de tager det med i deres LOOP møder

- Den er lagt ud på hjemmesiden
Arbejdsdag

- Persheng udarbejder en liste over de opgaver, som man kan bruge på dagen ift. uddelegering af opgaver.
- Tovholderne i bestyrelsen får listen fra Persheng for at sortere i opgaverne.
- Der laves kalenderinvitation i aula med tilmelding.
- Marie skriver opslag til alle forældre.

7. Kl. 19:20 Årshjul og overblik over principper

Ansvarlig: Camilla og Marie

Baggrund:

Camilla og Marie har lavet et overblik over, hvilke principper vi kan/skal have som skolebestyrelser, herunder hvor vi
mangler.

Formål:

Skolebestyrelsen præsenteres for overblikket og gennemgår forslag til årshjul for skoleåret 2024/2025 i
skolebestyrelsen.

Bilag:

Møde kalender Skolebestyrelsen 2024-2025

ÅRSHJUL 2024-2025.pptx

KGS principper overblik.pptx

Referat:

Årshjulet og oversigten over principper blev gennemgået, og vil blive fulgt op løbende. Vi tager som det første hul på
“princip for skolens arbejde med elevernes faglige og sociale udbytte og dannelse”

8. Kl. 19:45 Indkomne forslag

Ansvarlig:
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https://docs.google.com/document/d/1X1QNC48-eA73LqSU0hrqb9tmf9rN5wSaQ7zftrPKImI/edit
https://docs.google.com/presentation/d/1r4VEAxpLgsOyMb17joc664jpVNQoh74S/edit?usp=drive_link&ouid=100587406169639633172&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/presentation/d/14UBkQuvl0hBt46M0NkBL9hokJKSXr764/edit?usp=share_link&ouid=106624165856319724574&rtpof=true&sd=true


Følgende forslag er modtaget:

Formål:

Skolebestyrelsen drøfter forslagene, herunder om og hvordan der arbejdes videre med dem.

Referat:

9. Justeringer i interne arbejdsgange i bestyrelsen

10.Næste møde d. 25. september

Mødet er flyttet til den 26. september

- Planlægning af forældrearbejdsdag
- Opsamling på seminaret for skolebestyrelserne og det fælles temamøde om trivsel den 3. september under

‘’Sammen om skolen’’
- Videre arbejde med princip for skolens arbejde med elevernes faglige og sociale udvikling og dannelse
- Evt. Budgetforslag 2025?

11.Evt.
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